


قمنا في الحادي عشر من ديسمبر/كانون الأول ۲۰۰۱ بتأسيس أول فرع للمقهى “رئيس” مع تقديم أجود أنواع القهوة العصرية في العالم, ويتمثل هدفنا منذ البداية في أن الذي نقدّمه لكم الأعزاء في فنجان 
قهوة, يتطابق مع المعايير الحديثة عالميًا. ثم عمدنا إلى إنشاء مصنع لمعالجة القهوة في مدينة قَزوين الصناعية (في إيران)؛ وتمكناّ من جراء ذلك, من مطابقة أجود أصناف البن في الحقول المنتشرة بأفريقيا 
وأمريكا الجنوبية, لطباع مواطنينا الأعزاء, ليكون الذي نقدّمه في الفنجان - في فروع “رئيس” - هو الذي تستحسنونه أنتم. إن زبائن المقهى “رئيس” يستأهلون أفضل أنواع القهوة في العالم. فبالصحة والهناء.

The first branch of Raees Coffee was established on December 11, 2001, with the intention of providing our customers with coffee drinks with international standards. We started with 
the world's finest coffees before establishing our roastery in the industrial city of Qazvin which enabled us to adapt the most high-quality coffees from Africa and South America to 

Iranians' preferences. Raees Coffee customers deserve the best. 



ASIA

AFRICA

LATIN AMERICA



250 g 4 kg 1 kg

Colombian coffee reviews note it as medium-bodied with a rich taste and 
medium acidity.  They are known for being smooth and easy-drinking, the 
characteristics that have made them popular in many countries. 

جانب  إلى  التركيز  من  متوسطة  نسبة  ذات  قهوة  بأنها  الكولومبية  القهوة  توصف 
نكهتها الغنية وحموضتها. كما أن القهوة الكولومبية معروفة بكونها رائعة الطعم, 
وذلك مؤشرُ جعَلها محببة فى العديد من البلدان.

COLOMBIA

 Medium
Roast
Co�ee



Colombian coffee reviews note it as medium-bodied with a rich taste and 
medium acidity.  They are known for being smooth and easy-drinking, the 
characteristics that have made them popular in many countries. 

جانب  إلى  التركيز  من  متوسطة  نسبة  ذات  قهوة  بأنها  الكولومبية  القهوة  توصف 
نكهتها الغنية وحموضتها. كما أن القهوة الكولومبية معروفة بكونها رائعة الطعم, 
وذلك مؤشرُ جعَلها محببة فى العديد من البلدان.

COLOMBIA

Light
Roast
Co�ee



A wide range of flavors are present in Guatemalan coffee. This medium-to-high 
bodeid coffee has a depth and coplexity of taste. Guatemalan coffees are true 
central American coffees .

هنالك طيف واسع من النكهات في قهوة غواتيمالا. فإن هذه القهوة مع ما لها من 
تعُتبر  الطعم.  والتعقید في  بالعمق  تتمتع  إلى كثير,  المتدرج من متوسط  التركيز 
أنواع قهوة غواتيمالا, المعنی الحقيقي للقهوة في أمريكا الوسطى.

GUATEMALA

 Medium
Roast
Co�ee



250 g 4 kg 1 kg

Brazil is the biggest coffee producing country in the world. Both Arabica and Robusta are grown 
in this region, and the climate, soil quality and altitude determine which variety grows best in 
which region. A fine cup of Brazilian coffee is clear, sweet, medium-bodied, and low-acid. 

البرازيل هي أكبر دولة منتجة للقهوة في العالـم. تنتشر حقـول البن في البرازيل غالبًا في مناطق 
البن.  من  الهائل  الكم  هذا  وإنتاج  وحصاد  لزراعة  الأشخاص  مئات  إلى  وتحتاج  الأرض,  من  واسعة 
ينموفي هذا البلدكلا النوعين أرابيكا و روبوستا، والطقس وجودة التربة والارتفاع هي التي تحدد أي 
نوع ينمو بشكل أفضل في أية منطقة. فنجان من القهوة البرازيلية الجيدة له نكهة واضحة وحلوة، 
بالإضافة إلى قوامها المتوسط ونسبة حموضتها المنخفضة.

BRAZIL

 Medium
Roast
Co�ee



250 g 4 kg 1 kg

Blending coffee is a fine art that marries coffee beans from different origins to enhance the best 
qualities of each. Roasters select coffees that are compatible and complete each other in different 
ways. Raees coffee blend is a coffee that is made of fine coffee beans from Latin America. 

خلط القهوة (blending) فنّ يربط بين حبوب البن من شتى المناطق لكي يرتقي بأفضل جودة يحملها 
كل نوع من الحبوب. إن محمّصي القهوة, يختارون أنواعًا من البن تتكامل فيما بينها من نواحٍ شتى. 
هذه القهوة یُحصل عليها من خلط حبوب البن العالية لجودة في أمريكا اللاتينية.

RAEES BLEND

 Medium
Roast
Co�ee



250 g 4 kg 1 kg

Espresso roast is a kind of roasted coffee that is used in preparing the perfect espresso .it’s 
also perfect for making latte or cappuccino,Raees Espresso Roast is a blend of fine coffee 
beans from south America and Asia, roasted to highlight a soft acidity.

أساسًا  وتعدّ  الممتاز,  الإسبريسو  من  فنجان  لتحضير  متوفرة  هي قهوة ستكون  رست  اسبريسو  عي 
مناسبًا من أجل تحضير اللاتیه أو الكابتشينو. إن قهوة الإسبريسو رست “رئيس ” هي خليط (blend) من 
حبوب البن العالية الجودة في أمريكا الجنوبية وآسيا, والتي تبرز حموضتها المعتدلة بعد تحمصيها.

ESPRESSO ROAST

 Medium
Roast
Co�ee

70%
ARABICA
30%
ROBUSTA



250 g 4 kg 1 kg

House blend is a blend that highlights and showcases a roaster's specialty and expertise, 
regarding various features of coffee. Raees House Blend is a blend of fine, high-quality 
Latin American coffee beans, roasted to a glistening, dark chestnut color. 

هذا المنتج عبارة عن قهوة مخلوطة (blend) تبُرز مقدرة محمّص القهوة وتخصصه في إيجاد 
التوازن بين النكهة والتركيز والرائحة. تعُتبر هذه القهوة مركبًا من حبوب البن العالية الجودة 
واللامع. الداكن  الكستنائي  إلى  التحميص  بعد  لونها  يتحول  اللاتينية,والتي  أمريكا  في 

HOUSE BLEND

 Medium
Roast
Co�ee



250 g 4 kg 1 kg

The basic theory behind espresso blending is to create a layered set of flavors. This layering allows 
the roaster to control the sensory balance of acidity, sweetness, body and other critical features of 
coffee. Raees Espresso Blend is a blend of fine African and Latin American coffee beans. 

عند  جيدًا  استشعارها  يمكن  النكهات  من  طبقـات  تكوين  على   (blending) الخلط  نظرية  مبدأ  يقوم 
تخمير الإسبريسو. يسمح هذا التصنيف الطبقي لمحمّصي القهوة بأن يحفظوا للقهوة توازنها الحسي 
الجودة  العالية  البن  حبوب  من   (blend) خليط  المنتج  هذا  والمرارة.  والحلاوة  الحموضة  درجات  في 
المزروعة في أفريقيا وأمريكا اللاتينية.

ESPRESSO BLEND

 Medium
Roast
Co�ee

80%
ARABICA
20%
ROBUSTA



250 g 4 kg 1 kg

Italian Roast is a kind of roasted coffee that is used in preparing the perfect espresso .it’s 
also perfect for making latte or cappuccino,Raees Espresso Roast is a blend of fine coffee 
beans from south America and Asia, roasted to highlight a soft acidity.

أساسًا  تعُدّ  و  الممتاز,  الإسبريسو  من  فنجان  لتحضير  متوفرة  ستكون  قهوة  هي  روست  ايتالين 
مناسباً من أجل تحضیر اللاتیه أو الکابتشینو. إن قهوة ایتالین روست ”رئیس”  هی خلیط (blend) من 
حبوب البن العالية الجودة في أمريكا الجنوبية و آسيا، والتي تبرز حموضتها المعتدلة بعد تحمصيها.

ITALIAN ROAST

Dark
Roast
Co�ee

70%
ARABICA
30%
ROBUSTA



Tehran Roast is a kind of roasted coffee that could be used in 
preparing a perfect cup of coffee.Raees Tehran Roast is a blend of fine 
beans from South America and Asia, roasted to highlight a soft acidity.

رست  تهران  قهوة  ممتازة.  قهوة  فنجان  لتحضیر  تقترح  قهوة  رست  تهران 
رئیس مزیجة (blend) من بذور القهوة عالیة الجودة لأمریکا الجنوبیة و آسیا 
مما تتمیز حموضتها الخفيفة مع التحميص.

TEHRAN ROAST

 Medium
Roast
Co�ee

50%
ARABICA
50%
ROBUSTA



Turkish coffee refers to a brewing method in which extra fine ground coffee is used. Though Robusta, Arabica or 
coffee blends are used for this method,  Arabica coffees are considered best. Raees Turkish coffee powder is 
produced with fine brazilian coffee beans.
 

تشتهر القهوة التركية بطريقة تخمير حبوب البن المطحونة إلى دقيق. يمكن استخدام أي نوع من القهوة, مثل أرابيكا 
الأفضل. يجب طحن  الخيار  أرابيكا هي  تعُتبر قهوة  التركية, ولكن  القهوة  لتحضير  المخلوطة  القهوة  أو  روبوستا  أو 
حبوب البن حتى تصبح ناعمة كمدقوق السكر, ذلك لكي يترسب المسحوق تماما في قاع الفنجان عند تقديم القهوة. 
تم إعداد مسحوق القهوة التركية “رئيس” من الحبوب العالية الجودة لحقول البرازيل.
 

TURKISH COFFEE



زیب کاب (Zip Cup) هو منتج جديد من مصنع رئیس. هذا المنتج عبارة عن قهوة مخمرة ولکن سريعة التحضير ويسمح لك بتخمير وشرب القهوة اللذيذة 
في أسهل وأسرع وقت باستخدام الماء الساخن والكوب فقط. یحتوي كل عبوة على 5 أكياس وداخل كل كيس فلتر يحتوي على قهوة مطحونة خال من 

سكر أو مواد حافظة.

Zipcup is a coffee product that allows the brewing of a standard cup of coffee in the quickest and the most simple way. Every packet contains a 
filter bag filled with ground coffee. After fine coffee beans are roasted, they are ground and then packed. For use at home, office and in travel.



Colombian coffee reviews note it as medium-bodied with a rich taste and 
medium acidity.  They are known for being smooth and easy-drinking, the 
characteristics that have made them popular in many countries. 

جانب  إلى  التركيز  من  متوسطة  نسبة  ذات  قهوة  بأنها  الكولومبية  القهوة  توصف 
نكهتها الغنية وحموضتها. كما أن القهوة الكولومبية معروفة بكونها رائعة الطعم, 
وذلك مؤشرُ جعَلها محببة فى العديد من البلدان.

COLOMBIA



House blend is a blend that highlights and showcases a roaster's specialty and 
expertise, regarding various features of coffee. Raees House Blend is a blend of fine, 
high-quality Latin American coffee beans, roasted to a glistening, dark chestnut color. 

القهوة وتخصصه في  تبُرز مقدرة محمّص   (blend) المنتج عبارة عن قهوة مخلوطة هذا 
إيجاد التوازن بين النكهة والتركيز والرائحة. تعُتبر هذه القهوة مركبًا من حبوب البن العالية 
الجودة في أمريكا اللاتينية,والتي يتحول لونها بعد التحميص إلى الكستنائي الداكن واللامع.

HOUSE BLEND



80%
ARABICA
20%
ROBUSTA

The basic theory behind espresso blending is to create a layered set of flavors. This layering allows the roaster to 
control the sensory balance of acidity, sweetness, body and other critical features of coffee. This product is a 
blend of fine African and Latin American coffee beans. 

يقوم مبدأ نظرية الخلط (blending) على تكوين طبقات من النكهات يمكن استشعارها جيدًا عند تخمير الإسبريسو. 
يسمح هذا التصنيف الطبقي لمحمّصي القهوة بأن يحفظوا للقهوة توازنها الحسي في درجات الحموضة والحلاوة 
اللاتينية. وأمريــكا  أفريقــيا  في  المــزروعة  الجودة  العالية  البن  حبوب  من   (blend) خليــط  المنتج  هذا  والمرارة. 

FRENCH BLEND



Tehran Roast is a kind of roasted coffee that could be used in preparing a perfect 
cup of coffee.Raees Tehran Roast is a blend of fine beans from South America and 
Asia, roasted to highlight a soft acidity.

رئیس  رست  تهران  لتحضیر فنجان قهوة ممتازة. قهوة  تقترح  رست قهوة  تهران 
تتمیز  آسیا مما  و  الجنوبیة  لأمریکا  الجودة  عالیة  القهوة  بذور  (blend) من  مزیجة 
حموضتها الخفيفة مع التحميص.

50%
ARABICA
50%
ROBUSTA

TEHRAN ROAST



 www.raeesgroup.com
zipcup_oman raeescoffee


